
Mijn insprekers bijdrage: 
 
Sinds Corona-jaren is er geen Bob-bus meer in onze stad. Voor ons heeft dit grote gevolgen. En het 
frustrerende is; in Groningen, Amersfoort, Utrecht, Amsterdam en Den Haag is er wel weer nacht-
OV. De tweede stad van het land is het lachtertje van de klas als het gaat om OV. 
 
We vinden dat de gemeenteraad in Rotterdam hier nu echt aandacht voor moet vragen bij de 
wethouder, de RET en de MRDH. De Bob bus moet terugkomen . En indien nodig, extra geld vrij te 
maken op de begroting zodat nacht-ov weer terug komt in Rotterdam.  
Het investeren in het OV, in het bijzonder nacht OV, zorgt voor een veiliger Rotterdam.  
.  
 
De SP jongeren hebben een petitie gestart voor de terugkeer van de Bob-bus en het uitbreiden van 
de dienstregeling van de metro. We zijn positief verrast door alle reacties die we hebben 
gekregen;via tik tok, in cafés en bij het invullen van de petitie. Iedereen wil nacht-ov. Er is grote 
behoefte aan!  
We willen deze petitie op een later moment graag aanbieden aan de commissie. Maar het beste zou 
zijn als u tijdens het begrotingsdebat dit probleem oplost. Het heeft al lang genoeg geduurd. 
 
 


